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Agenda & MA Superkontaktombudsgrupp Södra 

2021-04-29 
Tid: 14.00-16.00  

Plats: Digitalt via Skype 

Sekreterare: Elizabeth Andersson 

Sammankallande 

Anette Friman, Falköpings kommun 

Närvarande 

Madelene Granath, Skövde Kommun 
Carina Berg, Skövde Kommun 
Anna Dahlberg, Skövde kommun 
Susanne Jansson, Skövde kommun 
Lene-Therese Simonsen, Skövde Kommun 
Ulrika Johansson, Tidaholms Kommun 
Lena Lundgren- Karlsson, Tidaholms Kommun 
Carina Larsson, primärvården Skövde 
Anna Jonsson, SkaS Arbetsterapi 
Kathrin Mårtensson, SkaS Vårdplaneringsteam 
Elizabeth Andersson, SkaS Vårdplaneringsteam 
Frida Tregub, VUP Skövde 
Marie Ågestedt Svantesson, Falköpings Kommun 
Carina Johansson, Falköpings Kommun 
Caroline Hultgårdh, Primärvården Falköping 
Emma Forsmarker Gunnarsson, Falköpings Kommun 
Anette Friman, Falköpings Kommun 
Caroline Norlander, Allemanshälsan 

Mötets öppnande 

Anette Friman öppnar mötet. Till sekreterare för dagen utses Elizabeth Andersson 

SIP 

• Caroline Hultgård berättar om SIP-utbildningen och att alla utbildningar är 

inspelade. Vikten av att ta focus från sin egen verksamhet och istället se 

patienten. Planeras preliminärt för utbildning till hösten igen. Det finns ett 

utökat intresse för att arbete med SIP. Vårdsamverkans hemsida har mycket 

information om SIP. 
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Info vid utskrivning 

• Skövde kommun arbetar med att ha tydliga rutiner internt. Ringer till 

sjukhuset när de inte får svar på frågor.  Uppger att de arbetar med 

checklistan och ser en förbättring hos dem att använda listan under senaste 

året.  

• Tidaholms kommun har sina rutiner och följer dem och ser att de gör rätt i sin 

organisation. Tycker inte att det fungerar bra när det gäller sjukhuset i 

utskrivningsprocessen, får aldrig svar på sina frågor, sjukhuset flyttar fram 

planerat ut, uppdaterar inte information. Handläggare saknar PV rehab vid 

avstämningsmöten. De kan bli bättre på att kontakta SkaS vpl-team, 

(vårdplaneringsteam) 

• Falköpings kommun tycker att sjukhuset svarar på deras frågor. De uttrycker 

att de kan bli bättre på vårdbegäran samt att skriva in sina kontaktuppgifter. 

• Önskemål att psykiatrin uppdaterar funktionsstatus. Vpl-team 

vidarebefordrar önskemålet till kollega i Falköpings vpl-team. 

• Primärvården och handläggare i Falköpings kommun ser att det blir svårt när 

sjukhuset skriver ” patient behöver avstämning i hemmet” när patient varit 

inneliggande under helgen. De ser, när de kommer ex på måndag morgon, att 

det kan ligga ett SAMSA-ärende där patient redan är utskriven till hemmet 

och att de inte haft någon möjlighet att delta i planeringen. Sjukhuset tar med 

till kontaktombudsmöte för vidare diskussion med avdelningsköterska. 

• Sjukhuset kan bli bättre på checklistan. Fortsatt arbete med planerat 

utskrivningsklar. 

Delprojekt 4 i HSL-avtalet 

• Pågående revidering av HSL-avtalet. I detta ligger ett delprojekt 4; riktlinje för 

säker in- och utskrivning. Ska vara klart hösten 2021. 

• Sjukhus och Primärvården tycker det saknas en aktör i processen, vem ska 

hjälpa patienten som hamnar i ”kläm”. Hur hjälper vi patienten på bästa sätt 

när det gäller HSL-insatser. Finns gråzoner. 

• Kommunens SoL ser att det blir svårt att planera när kommunen, 

primärvården och sjukhuset inte kan komma överens. Vem ska instruera 

hemtjänstpersonalen? 

• Kommunens rehab välkomnar en revidering, då det är svårt att planera som 

det är nu. 

• Tips från Tidaholms kommun om att lyssna på inspelning från 27 april 

gällande delprojektet i HSL-lagen. 
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Rehabfrågan 

• Anna Jonsson informerar kring mötet de haft med superkontaktombud 

gällande rehab.  

• Skövde kommun berättar att de utökat sitt hjälpmedelsförråd med akuta 

hjälpmedel. Ju större förråd, desto dyrare hyra. 

• Falköpings kommun uppger likadant som Skövde kommun. Vårdsängar finns 

inte i deras förråd (blir för dyrt). 

• Fråga från rehab Skövde kommun gällande att rehab blir tillagda på SIPar, 

speciellt när pat är hemma. Informeras om att de måste återkoppla om de 

inte kan delta/närvara. 

Övriga frågor 

• Inga övriga frågor diskuterades. 

Planerade SKO-möten 

• Preliminära möte till hösten är 30/9 och 2/12 mellan 14 – 16 om det sker 

digitalt. Är mötena fysiska blir tiden 13 – 16. Ordförande återkommer om 

detta. 

Elizabeth Andersson, sekreterare 


